

TABLE OF CONTENTS 目 录

Talking about the Limitations of Application of Biological Debonding Agent in Paint

Wastewater Treatment System

(浅谈生物解粘剂在油漆废水处理系统中的应用)

H. XU.....521

Resource Utilization of Spend Coffee Grounds: A Review

(咖啡渣资源化利用研究进展)

C. LU, Y. ZHANG, Z. Y. HUANG, B. CHEN, R. CUI.....525

The Change Feature of Surface O₃ and Its Precursors Concentration and Their

Relevance in Langfang

(廊坊市近地面臭氧及其前体物污染特征和相关性分析)

N. LI, T. ZHOU, H. X. LI.....534

Analysis and Suggestions on Strengthening Emergency Management of Heavy Metal Environment

(加强重金属环境应急管理的分析和建议)

M. CHANG.....543

The Characteristics of Price Fluctuation Periodic in EU Carbon Emission Market

(欧盟碳排放市场价格波动周期特征研究)

J. J. LI, G. F. ZHANG, Y. X. GONG, H. Y. ZHANG.....551

Land Planning and Zoning along the Beach-Coating Area Based on the Protection Pattern of

Water Source Protection—Taking Dafeng District of Yancheng City as an Example

(基于水源地保护安全格局的沿海滩涂地区土地规划分区——以盐城市大丰区为例)

L. Y. WANG.....559

Effects of Cyanobacteria Growth on Cd Morphology in Sediments

(蓝藻生长对沉积物中 Cd 形态变化影响)

J. H. ZHANG, X. Q. CHEN, H. Q. WU, C. H. DU, J. H. SHI, L. X. NI.....566

Study on the Status of Shale Gas Development Fracturing and Returning

Liquid Treatment in Southwest China and Its Emission Standard

(西南地区页岩气开发压裂返排液处理现状及达标排放研究)

L. XIANG, D. B. HUANG, J. X. KANG, R. XU.....575

Effects of Organic Fertilizer on Heavy Metal Pollution in Different Types of Farmland

(有机粪肥施加对不同类型农田土壤重金属污染的影响)

Y. L. XU, Y. LI, M. X. YIN, L. ZHENG, Y. L. TIAN, H. Y. ZHANG.....584